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رشد 27 درصدي بيمه دانا در 9 ماه امسال
نايب رئيس هيأت مديره و مدير عامل بيمه دانا، با اش��اره به رش��د 27 
درصدي اين ش��رکت در 9 ماه امس��ال، اعمال نظارت هوشمند بر فرآيند 
عمليات پرداخت خسارت را عامل تأثير گذاري در کاهش ضريب خسارت 
عنوان کرد. به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي بيمه دانا، 
دکتر ابراهيم کاردگر در جلس��ه ش��وراي مديران اين شرکت که در محل 
ساختمان سعدي برگزار شد، با ارائه گزارشي از عملکرد 9 ماهه شرکت، 
خواستار افزايش نظارت بر حوزه هاي مختلف ستادي و صف شد و اظهار 
داشت: براي کنترل و رسيدگي بهينه بر امور لازم است از ابزارهاي نظارتي 
به درستي و به بهترين شکل ممکن استفاده شود که يکي از اين ابزارها، 
بهره گيري از نظارت هوشمند است که موجب تقويت فرآيند کنترل سيستم 
خواهد شد. وي، جلوگيري از پرداخت خسارت غير واقع و يا تکراري را از 
فوايد استفاده از نظارت هوشمند عنوان کرد و از مديران شرکت خواست 
با استفاده درست و بهينه از امکانات و قابليت هاي "داشبورد مديريتي"، 
ضمن کوتاه کردن فرآيند امور، به تقويت ابزارهاي نظارتي کمک شاياني 
داشته باشند. دکتر کاردگر، دوري از انعقاد قراردادهاي زيان ده را مورد تأکيد 
قرار داد و افزود: خوش��بختانه در 9 ماهه اول امس��ال حدود 2200 ميليارد 
تومان حق بيمه توليد کرديم که حاکي از رشد 27 درصدي بيمه دانا در اين 
مدت بوده است. وي گفت: اگر همين روند تا پايان امسال ادامه يابد، ضمن 
تحقق بودجه پيش بيني شده، موجب افزايش پرتفوي نيز مي شود. وي در 
بخش ديگري از سخنان خود، شکل گيري کميته هاي جبران خدمات، 
ريسک، حسابرسي و سرمايه گذاري را مورد تأکيد قرار داد و ابراز اميدواري 
کرد با تشکيل و عملياتي شدن اين کميته ها، نقش و تأثير گذاري بيشتري 

از بيمه دانا در صنعت بيمه شاهد باشيم.

فرش قرمز تجارت نو براي نصف جهان
مديرعامل بيمه تجارت نو طي ديداربا نمايندگان وکارکنان شعبه اصفهان 
از نزديک در جريان عملکرد اين مجموعه قرار گرفت. به گزارش روزنامه 
تج��ارت ب��ه نق��ل از روابط عمومي بيمه تجارت نو؛ نيما نوراللهي در جمع 
حاضران تاکيد داشت:حمايت، پشتيباني وايجاد فضاي کار براي شبکه 
فروش دراولويت سياست هاي اين بيمه قرار دارد. مديرعامل بيمه تجارت 
نو سرانه درآمد نمايندگان صنعت بيمه را بالغ بر۳ ميليون تومان اعلام کرده 
وافزود :بيمه تجارت نو در نظر دارد با انعقاد قراردادهاي بزرگ کشوري و 
توزيع پرتفوي آن بين استان ها امکان استفاده ازظرفيت اين قراردادها را 
براي نمايندگان خود فراهم کند. نوراللهي با بيان اينکه انعقاد قرارداد کميته 
امداد امام خميني)ره( براي مجموعه بيمه تجارت نو مانور بزرگي است؛ 
نمايندگان را به استفاده از ظرفيت هاي اين قرارداد جهت جذب حداکثري 

پرتفوي دعوت کرد.

تأييد صلاحيت اعضاي هيات مديره بيمه آرمان
بيمه مرکزي جمهوري اسلامي ايران صلاحيت حرفه اي همۀ اعضاي 
هيات مديره شرکت بيمه آرمان را تاييد کرد. به گزارش روزنامه تجارت به 
نقل از روابط عمومي بيمه آرمان، بيمه مرکزي صلاحيت حرفه اي آقايان 
عليرضا بيانيان، کامبيز پيکارجو، سيدمحمد آقاميري، مجيد قلي پور و رضا 
آقابابايي را به عنوان اعضاي جديد هيات مديره بيمه آرمان تأييد و بلامانع 
اعلام کرد. در نامه بيمه مرکزي آمده اس��ت نظر به تصميمات متخذه 
در مجم��ع عمومي ع��ادي بط��ور فوق الع��اده ۱۵ دي ۱۳97 بيمه آرمان، 
حسب بررسي هاي بعمل آمده انتصاب افراد معرفي شده به عنوان اعضاي 
هيات مديره شرکت بيمه آرمان براي مدت حداکثر 2 سال از تاريخ برگزاري 

مجمع فوق الذکر، از نظر اين سازمان بلامانع است.

گیشه

بانک و بیمه

 ديدار دوچرخه سوار حامل پرچم متبرک کربلا 
و شهداي دفاع مقدس با مديرعامل آبفا کرمان

تجارت-استان کرمان:روح الله بصيري نيا دوچرخه سوار حامل 
پرچم متبرک کربلا و شهداي دفاع مقدس با مديرعامل شرکت 
آبف��ا اس��تان کرم��ان ديدار کرد.خبرنگار آبف��ا کرمان-روح اله 
بصيري نيا دوچرخه س��وار که س��فر فرهنگي خود را به نيابت 
از خانواده ش��هدا آغاز کرده اس��ت پس از ورود به کرمان ، با 
حضور در شرکت آبفا استان با طاهري مديرعامل اين شرکت 

ديدار کرد.
بصيري نيادر اين ديدار که با حضور معاونين مديرعامل برگزار 
ش��د، در رابطه با هدف از س��فر خود گفت: س��فر خود را از ۱6 
ماه قبل آغاز کرده ام و در اين س��فر فرهنگي به نيت تجليل از 
خانواده معظم ش��هدا ، جانبازان و آزادگان ،سراس��ر خاک ايران 
اس��لامي را با دوچرخه رکاب مي زنم ضمن اينکه مايه افتخار 
است پرچم متبرک به حرم حسيني )ع( را به شهرهاي مختلف 

به ارمغان مي آوردم.
وي افزود: همچنين حامل پرچمي مقدس و متبرک هستم که 
تصاوير گران قدر ش��هداي دفاع مقدس و مدافعين حرم از هر 
استان انتخاب شده و از کرمان هم تصوير شهيد بزرگوار سردار 

شهيد ا... دادي بر روي اين پرچم نقش بسته است.
در اين نشس��ت صميمي ،مديرعامل ش��رکت آبفا ضمن اظهار 
اميدواري که اين ورزشکار با خاطره خوب از استان کرمان ادامه 
مس��ير دهد ، افزود: مس��ائل فرهنگي زيربناي تمام بحث هاي 
زندگي اجتماعي اس��ت و با توجه به جايگاه فرهنگ درمس��ائل 
مختل��ف، در ح��وزه صنعت آب و فاضلاب نيز انچه که مي تواند 
ب��ه ي��اري م��ا بش��تابد فرهنگ و ارتقاء آن در جامعه اس��ت. در 
اين ديدار لوح س��پاس و پرچم متبرک به مديرعامل و ش��وراي 

معاونين اهدا شد.

پرداخت بيش از 2۴ ميليارد تومان از محل ماليات 
بر ارزش افزوده به شهرداري هاي استان ايلام

تجارت-اس��تان ايلام:مدي��رکل ام��ور مالياتي اس��تان ايلام از 
پرداخت بيش از 2۴ ميليارد و 707 ميليون تومان از محل عوارض 
ماليات بر ارزش افزوده به شهرداري هاي استان در 9ماهه ابتدايي 
س��ال جاري خبر داد. عزيزاله عباس��پور گفت: اين مبلغ نسبت به 
مدت مشابه سال گذشته بيش از ۴ ميليارد و ۳20 ميليون تومان 
افزايش داش��ته اس��ت. وي سهم شهرداري ايلام از اين محل را 
بي��ش از ۱0 ميلي��ارد و ۴۸2 ميلي��ون تومان اعلام و تصريح کرد: 
درآمدهاي مالياتي استان پس از وصول، به خزانه کشور واريز و 
مطابق با قانون برنامه بودجه، صرف امور جاري و عمراني کشور 
مثل ساخت سد، جاده، پارک و … مي شود. مديرکل امور مالياتي 
استان ايلام همچنين درباره ماليات بر ارزش افزوده اظهار داشت: 
۳ درصد از 9درصد ماليات بر ارزش افزوده وصول ش��ده، طبق 
ماده 2۱ قانون برنامه پنجم توس��عه کش��ور در همان شهرستاني 
که عوارض در آن وصول ش��ده اس��ت، به منظور امور عمراني و 
آباداني شهرها و روستاها بر اساس جمعيت، بين شهرداري ها و 

دهياري ها توزيع مي شود. 

شهرستانک

گروه بانک و بيمه: مديرعامل بانک توسعه صادرات گفت: ميزان صادرات محصولات 
غير نفتي به طور تقريبي با ميزان واردات برابر است به طوري که ارز حاصل از صادرات 

غيرنفتي مي تواند نياز کشور به ارز را تامين کند.
به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي بانک توس��عه صادرات، دکتر علي 
صال��ح آب��ادي در برنام��ه »روي خ��ط بازار« راديو اقتصاد اف��زود: منابع ارزي حاصل از 
صادرات محصولات غير نفتي بايد به چرخه اقتصادي کش��ور برگردد تا ارز مورد نياز 
کش��ور تامي��ن ش��ود. وي با اع��لام اين مطلب که ارز حاص��ل از صادرات محصولات 
غيرنفتي بايد براي واردات کالا صرف ش��ود، اظهار داش��ت: صادرکننده مي تواند ارز 
صادراتي خود را به واردکننده ديگري بفروشد و يا اينکه خود به طور مستقيم کالا براي 
شرکت خودش وارد کشور کند. مديرعامل بانک توسعه صادرات ايران ادامه داد: طبق 
دستورالعمل جديد روش هاي مختلفي که يک صادر کننده مي تواند ارز صادراتي خود 
را به چرخه تجاري کش��ور برگرداند، احصا ش��ده اس��ت و نحوه رهگيري آن متناسب با 

دستورالعمل هاي بانک مرکزي مشخص شده است.

وي با اشاره به پيگيري بازگشت ارز حاصل صادرات از سوي بانک مرکزي پيگيري ادامه 
داد: اين الزام مصوبه هيات وزيران است که شرکتهاي صادرکننده ظرف سه ماه ارز خود 
را وارد سامانه کنند و البته مي توانند حدود ۵درصد از اين ارز را صرف هزينه هاي جاري 
و امور دفتر خود در خارج از کشور کنند. وي تصريح کرد: ميزان صادرات غيرنفتي بيش 
از ۴0 ميليارد دلار بوده و چيزي حدود ۳0 تا ۴0 درصد آن متعلق به پتروشيمي هاست 
که بخش عمده ارز مربوط به اين بخش به کش��ور بازگش��ته و بقيه ارز نيز مربوط به 
ساير کالاهاست. صالح آبادي با تاکيد بر اينکه در تمام دنيا نحوه بازگشت ارز صادراتي 
به داخل رصد مي ش��ود، افزود: خروج س��رمايه در برخي کش��ورها آزاد اس��ت و سرمايه 
به هرميزان مي تواند از کش��ور خارج ش��ود اما در برخي ديگر کش��ورها اين امر کنترل 
مي شود. در کشورما اهميت بازگشت ارز صادراتي به داخل نسبت به کشورهاي ديگر 
بيش��تر اس��ت. وي يادآور ش��د: صادرات زماني ارزشمند است که ارز حاصل از صادرات 
تبديل به واردات ش��ده و به چرخه تجاري برگردد و يا حتي بخش��ي از وجوه حاصل از 

صادرات پس از تبديل به اسکناس ارزي، نيازهاي کشور را تامين کند.

تجرت-استان ايلام - مدير کل بيمه سلامت ايلام گفت:اين بيمه گذار۳20 ميليارد ريال از مطالبات 
سال 96 دانشگاه علوم پزشکي ايلام را پرداخت کرد.تجارت-استان ايلام:نورالدين رحيمي اظهار 
داشت: با پيگيري هاي انجام شده بيمه سلامت استان ايلام در راستاي مطالبات مراکز بهداشتي 
و درماني بخش دولتي و خصوصي همچنين همکاري استاندار و نمايندگان مانده مطالبات سال 
96 دانشگاه علوم پزشکي پرداخت شد.وي افزود: 220 ميليارد ريال از مطالبات سال 96 بصورت 
اوراق قرضه و ۱00 ميليارد ريال نيز بصورت نقدي به مراکز دانش��گاهي پرداخت ش��د.رحيمي با 
بيان اينکه مطالبات 97 نيز تا اول آذر ماه به دانشگاه علوم پزشکي پرداخت شده، افزود: در بخش 
دولتي هيچگونه بدهي به دانشگاه علوم پزشکي نداريم و مطالبات شهريور تا اول آذر 97 بخش 
خصوصي نيز در حال پيگيري و بزودي پرداخت مي شود.وي يادآور شد: مطالبات سال 96 پزشکان، 
دندانپزشکان، داروخانه ها و مراکز پاراکلينيک نيز تسويه شده است.وي با بيان اينکه ۱2 ميليارد ريال 
از مطالبات مراکز بخش خصوصي مربوط به داروخانه ها باقي مانده، گفت: ۳۴ ميليارد ريال نيز از 
بدهي هاي پزشکان آزمايشگاه، دندانپزشکان و پزشکان عمومي و درمانگاه هاي بخش خصوصي 
سال 96 پرداخت شد.رحيمي ادامه داد: مطالبات مراکز خصوصي ديگر از جمله پاراکلينيک، پزشکان، 
داروخانه و آزمايشگاه نيز تا آخر مرداد ماه 96 پرداخت شده و اميدواريم با پيگيري هاي انجام شده 
بتوانيم مابقي مطالبات را تسويه کنيم.وي تصريح کرد: استان ايلام جز اولين استان هايي است که 

بيشترين پرداخت را در مراکز طرف قرارداد داشته و تمام تلاش ما پرداخت بموقع به مراکز طرف 
قرارداد براي افزايش خدمات با کيفيت و عدالت در دسترس��ي مردم براي بهره گيري از خدمات 
بيمه سلامت است. رحيمي تاکيد کرد: از همه بيمه شدگان تقاضا داريم مراجعات غير ضروري به 
مراکز درماني و بهداشتي را محدود کنند و پزشکان نيز دوره درمان بيماري ها را براي بيمه شدگان 
کامل کرده و در تجويز خدمات غير ضروري بخصوص پاراکيلينک ها بار مراجعه را کاهش دهند.
وي گفت: ميانگين بارمراجعه در سطح کشور ۱۱ بار در سال است اما اين ميانگين در استان ايلام 
بسيار بالا است بعنوان مثال در صندوق ساير اقشار اين ميانگين ۱9 بار در سال بوده و حدود هشت 
بار بيشتر از ساير استان ها است. رحيمي تاکيد کرد: در صورت منطقي کردن بار مراجعه ها ميتوان 
مطالبات و پرداخت هاي بيمه را بروز کرده و داروها و خدمات تشخيصي، درماني بيشتري را در 
تعهد قرار دهيم.  وي تصريح کرد: بيشترين تمرکز ما بر روي بيماران خاص به دليل هزينه بالاي 
آنها است و در تلاش هستيم تمام خدمات ارائه شده به آنها رايگان باشد.بيش از ۳۴۵ هزار نفر از 
جمعيت استان ۵۸0هزار نفري ايلام تحت پوشش بيمه سلامت هستند که از اين تعداد 22 هزار 
7۳۵ نفر بيمه ش��دگان صندوق اول يعني عش��اير وروس��تاييان، ۳۸ هزار و 792 نفر بيمه ش��دگان 
همگاني، 6۳ هزار و 790 نفر بيمه شدگان صندوق کارکنان دولت، ۱06 هزار نفر صندوق بيمه 

ايرانيان و 2۱ هزار و ۴26 نفر نيز بيمه شدگان صندوق ساير اقشار هستند.

تجهيز 9 شهرک و ناحيه صنعتي خراسان رضوي به شبکه فيبر نوري 

پيشرفت 90درصدي پروژه هاي آبخيزداري از محل اعتبارات صندوق توسعه ملي

بانک توسعه تعاون با گذشته، قابل قياس نيست

پروژه اجراي شبکه فاضلاب شهر کرمان طي 5 سال به اتمام مي رسد

ماموريت، راهبردها و چالش هاي بانک کشاورزي در سال 1397

مع��اون آبخي��زداري اداره کل منابع طبيعي و 
آبخيزداري اس��تان تهران از پيشرفت فيزيکي 
بي��ش از 90 درص��دي اج��راي پروژه ه��اي 
آبخي��زداري و آبخوان داري از محل اعتبارات 
صندوق توسعه ملي در حوزه هاي آبخيز استان 
تهران خبرداد. به گزارش پايگاه اطلاع رساني 
اداره کل مناب��ع طبيع��ي و آبخيزداري اس��تان 
ته��ران حميدرضا زک��ي زاده با اعلام اين خبر 
اف��زود: امس��ال با اعتباري ح��دود ۱۵ ميليارد 
تومان از محل صندوق توس��عه ملي ۱6 پروژه 
در 7 شهرستان و ۱6 حوزه آبخيز به مرحله اجرا 

درآمده است.وي به اثر بخشي اجراي اين پروژه ها اشاره کرد و 
اظهار داشت: اجراي اين پروژه ها از اثر بخشي بالائي برخوردار 
ب��وده ب��ه طوري که با بارش هاي رگباري و جريانات س��يلابي 
که اخيراً در سطح استان تهران داشتيم شاهد کاهش و کنترل 
سيلاب و مهار روان آب ها در مناطقي که پروژه هاي آبخيزداري 

اجرا شده است بوده ايم. وي با بيان اينکه تفاهم 
نامه اي درخصوص همکاري و مشارکت براي 
اجراي پروژه هاي آبخيزداري بين اس��تانداري 
ته��ران و رئيس س��ازمان جنگل ه��ا، مراتع و 
آبخي��زداري کش��ور به امضاء رس��يده اس��ت 
اف��زود: بر اس��اس اين تفاهم نامه مقرر ش��ده 
است که ۳0 ميليارد تومان از سوي استانداري 
تهران و ۳0 ميليارد تومان نيز سازمان جنگل ها 
ب��راي اجراي پروژه هاي آبخيزداري در اختيار 
منابع طبيعي اس��تان تهران قرار گيرد. معاون 
آبخيزداري استان تهران تأکيد کرد: با توجه به 
تغيير اقليم و پيش بيني بارش هاي رگباري در فصل بهار تداوم 
اجراي پروژه هاي آبخيزداري در حوزه هاي آبخيز اين اس��تان 
ضرورتي اجتناب ناپذير اس��ت که اميدواريم با تأمين اعتبارات 
لازم ش��اهد اج��راي پروژه ه��اي آبخيزداري و آبخوان داري در 

سطح استان تهران باشيم.

در پي سلسله نشست تخصصي و کاربردي 
رئيس هيئت مديره و مديرعامل بانک توسعه 
تع��اون، اعضاء هيئت مدي��ره و مديران اين 
بان��ک با اعضاي هيئت مديره اتحاديه هاي 
ش��رکت هاي تعاوني، حج��ت اله مهديان 
رئي��س هيئت مدي��ره و مديرعام��ل بانک 
توسعه تعاون در جلسه نشست هم افزايي با 
هيئت مديره اتحاديه سرا سري شرکت هاي 
تعاون��ي تخصصي ف��ولاد و معدن و اعضاء 

زيرمجموعه که در محل اين اتحاديه برگزار گرديد شرکت نمود.
عزيزاله طلاوري رئيس هيئت مديره اتحاديه شرکت هاي تعاوني 
تخصص��ي ف��ولاد و معدن و مديرعامل ش��رکت تعاوني حمايت 
فولادس��ازان معين بابيان اينکه بانک توس��عه تعاون سال به سال 
چابک تر و اتخاذ تصميم در اين بانک س��ريع تر ش��ده است، گفت 
سرعت تصميم گيري و خدمات رساني بانک توسعه اي و تخصصي 
توسعه تعاون قابل قياس با گذشته نيست و اين بانک به عنوان يک 
بانک جوان به همان ميزان که از سابقه فعاليتي آن مي گذرد به همان 

ميزان در ارائه خدمات کيفي تر شده است.
همچنين در اين جلس��ه همامي مديرعامل 
اتحاديه س��را س��ري ش��رکت هاي تعاوني 
تخصصي فولاد و معدن با اش��اره به اينکه 
اين اتحاديه با ۱7 شرکت تعاوني زيرمجموعه 
ازجمل��ه اتحاديه هاي بزرگ و فعال بخش 
تع��اون به وي��ژه در حوزه تخصصي فولاد و 
معدن به حس��اب مي آين��د گفت هريک از 
ش��رکت تعاوني عضو اي��ن اتحاديه داراي 
۴0 الي ۵0 شرکت زيرمجموعه مي باشد که با احتساب جمعيت 
حقيقي و حقوقي عضو اين اتحاديه، به يک گروه فعال ايجادکننده 
حلق��ه تأمي��ن، توليد و توزي��ع در حوزه تخصصي صنعت و معدن 

تبديل شده است.
همامي توسعه و افزايش سهم بخش تعاون و ارتقاء سطح کمي و 
کيفي فعاليت تعاون گران را بر حول ايجاد حلقه ارتباط بين همه 
اجزاء بخش تعاون دانست و نقش بانک توسعه تعاون را در اين امر 

مهم بسيار اثربخش تلقي کرد.

تجارت-اس��تان کرمان:ب��ا ورود س��رمايه گذار 
بخش��ي خصوصي؛پروژه اجراي شبکه فاضلاب 
شهر کرمان طي ۵ سال به اتمام مي رسد.خبرنگار 
آبفا کرمان- غلامرضا زين الديني مدير امور آب 
و فاضلاب شهرس��تان کرمان با حضور در برنامه 
راديوي��ي ميکروفن صب��ح توضيحاتي در زمينه 
اجراي پروژه فاضلاب شهر کرمان ارائه کرد.زين 
الدين��ي در اين رابطه گفت:عمليات اجرايي پروژه 
فاضلاب ش��هر کرمان از س��ال 76 آغاز ش��د و بر 
اس��اس طرح اوليه پيش بيني ش��ده بود طي مدت 
۱۵ سال يعني تا سال 9۵ با اجراي ۱۴۴0 کيلومتر 

اجراي شبکه جمع آوري،پروژه فاضلاب شهر کرمان به پايان برسد.
وي افزود: عليرغم گذشت 2۱ سال از آغاز اين پروژه به علت کمبود 
نقدينگي تنها ۳۳ درصد آن اجرا شده است.مدير امور آبفا شهرستان 
کرمان در ادامه بيان داشت: خوشبختانه طي يک هفته آينده مبادله 
قرارداد با س��رمايه گذاربخش خصوصي انجام مي ش��ود و بر اساس 

اين قرارداد مابقي اجراي ش��بکه فاضلاب ش��هر 
کرمان از س��ال 9۸ توس��ط بخش خصوصي آغاز 
مي ش��ود و ظرف مدت ۵ س��ال به پايان مي رسد.

زين الديني در زمينه واگذاري انش��عاب فاضلاب 
نيز گفت: تمامي کساني که انشعاب آب دارند حتما 
بايد انشعاب فاضلاب نيز خريداري نمايند و حق 
انشعاب فاضلاب به ميزان هر واحد مسکوني که 
ي��ک س��يفون دارد ۱ ميلي��ون و 900 هزار تومان 
مي باشد که ۳0 درصد آن نقد و مابقي طي اقساط 
6 ماهه از مشترک دريافت مي شود.مدير امور آبفا 
شهرستان کرمان در پايان با اشاره به ميزان بارندگي 
در س��ال جاري گفت: متاس��فانه وضعيت تامين آب شهر کرمان در 
سال آينده وخيم تر است.در تابستان سال جاري با کمبود 900 ليتر 
آب در ثانيه مواجه بوديم ولي درسال 9۸ اين ميزان با ۱۱00ليتر در 
ثانيه مي رسد و اميدواريم با همکاري شهروندان و مديريت مصرف 

بتوانيم بدون مشکل تابستان پيش رو را سپري کنيم.

روح ال��ه خدارحمي رئي��س هيات مديره و 
مديرعامل بانک کش��اورزي روز يکشنبه 
2۳ دي م��اه س��ال ج��اري در جلس��ه هم 
انديش��ي و تش��ريح عملکرد بانک که با 
حضور دکتر عباس معمارنژاد معاون امور 
بانکي، بيمه و ش��رکت هاي دولتي وزارت 
ام��ور اقتص��ادي و داراي��ي و دکتر عباس 
مرادپ��ور مديرکل دفتر امور بانکي و بيمه 
اين وزارتخانه و هيات همراه، مش��اوران ، 

اعضاي هيات مديره و مديران امور بانک کشاورزي در محل 
س��اختمان مرکزي اين بانک در تهران برگزار ش��د، به تشريح 
ماموريت، راهبردها، اس��تراتژي و چالش هاي بانک کشاورزي 

در سال ۱۳97 پرداخت.
ب��ه گ��زارش روزنامه تج��ارت به نقل از رواب��ط عمومي بانک 
کش��اورزي، خدارحمي در اين نشس��ت ضمن اشاره به پراکنش 
جغرافيايي و تعداد بالاي ش��عب اين بانک در س��طح کش��ور 
و نيز زيرس��اخت هاي قدرتمند فناوري اطلاعات و بانکداري 

الکترونيک در تمام ش��عب، اظهار داشت: 
امس��ال با الهام از ش��عارملي »حمايت از 
کالاي ايران��ي«، ش��عار » خدمات بهتر، 
تس��هيلات بيشتر، حمايت از توليد پايدار 
کشاورزي« را براي بانک انتخاب کرديم 
و به حمدالله تا اين تاريخ توانس��ته ايم تا 
حدود زيادي به آن جامه عمل بپوش��انيم 

و عملکرد موفقي داشته باشيم.
خدارحمي در ادامه سخنان خود به تشريح 
چالش هاي عمده پيش روي بانک کش��اورزي پرداخت و ابراز 
اميدواري کرد با حمايت دولت و وزارت اموراقتصادي و دارايي 
، ش��رايطي فراهم ش��ود تا اين مش��کلات و چالش ها به حداقل 

برسد.
اي��ن گ��زارش مي افزايد: در ادامه اين نشس��ت، اعضاي هيات 
مديره و مديران امور بانک کشاورزي به ارائه گزارش عملکرد 
بانک در حوزه هاي مختلف در س��ال جاري و مقايس��ه آن با 

سال هاي گذشته پرداختند.

بانک پاسارگاد پس از برگزاري موفقيت آميز مجمع 
عمومي ساليانه و بازگشت به بورس، مورد استقبال 
کم نظير فعالان بازار سرمايه و سرمايه گذاران قرار 
گرف��ت. ب��ه گ��زارش روزنامه تج��ارت به نقل از 
روابط عمومي بانک پاسارگاد، خسرو رفيعي مشاور 
مديرعامل و مدير روابط عمومي اين بانک ضمن 
اعلام اين خبر گفت: نماد بانک پاسارگاد از لحظه ي 

بازگشايي باعث رونق بسيار در بورس و ايجاد هيجان بسيار در بين سرمايه گذاران شده است. 
به طوريکه در مدت 9 روز از زمان بازگشايي، تعداد ۴ ميليارد و ۳۸7 ميليون و 7۴۴ هزار سهم 
اين بانک در بورس معامله شده است. وي ادامه داد: بانک پاسارگاد با توجه به پيشينه فعاليت و 
همچنين جايگاه بسيار ارزشمندي که در شبکه بانکي کشور و جهان داراست، آينده ي بسيار 
درخشان و موفقي را پيش رو خواهد داشت. عملکرد موفق و شفاف، مديريت باثبات، استقبال 
ساير کشورها براي همکاري بانکي، تأسيس شعبه ها در خارج و ... بانک پاسارگاد را بيش از 
پيش به سمت يکه تازي در عرصه هاي بانکي و مالي پيش خواهد برد. رفيعي در پايان تأييد 
کرد: بانک پاسارگاد ضمن رعايت کليه قوانين و مقررات وضع شده از سوي نهادهاي نظارتي 
با گام هايي استوار و برنامه هاي گسترده براي توسعه و رشد، در جهت حفظ منافع سهامداران 

و ساير ذي نفعان خود مي کوشد و در اين مسير ثابت قدم و قاطع است.

بانک مرکزي جمهوري اس��لامي ايران پس از 
طي ک��ردن مراحل قانوني مجوز دائمي فعاليت 

بانک قرض الحسنه مهرايران را صادر کرد.
ب��ه گ��زارش روزنامه تجارت به نق��ل از روابط 
عمومي بانک قرض الحس��نه مهرايران، بانک 
مرک��زي، باتوج��ه به ش��اخص هاي مطلوب و 
شايس��ته بانک ق��رض الحس��نه مهرايران در 

حوزه هاي مختلف بانکداري از جمله کفايت س��رمايه 27 درصدي، رش��د مثبت منابع 
قرض الحس��نه، پايين بودن ميزان مطالبات بانکي به ميزان يک درصد، پيش��گامي در 
عرصه هاي بانکداري الکترونيک، ش��فافيت عملکرد مالي و ... با اعطاي مجوز رس��مي، 
فعاليت اين بانک را دائمي کرد. در متن اين مجوز آمده است: » پيرو مجوز موقت فعاليت 
ش��ماره 27۳۱/ه مورخ 6 ش��هريور ماه س��ال ۱۳۸7، بدين وسيله با ادامه فعاليت آن بانک 
در چارچوب قانون پولي و بانکي کشور، قانون عمليات بانکي بدون ربا، مصوبات شوراي 
پول و اعتبار، بخشنامه ها و دستورالعمل هاي بانک مرکزي و ساير قوانين و مقررات ذي ربط 
موافقت به عمل مي آيد. توس��عه فرهنگ پس��نديده قرض الحس��نه، حفظ حقوق سپرده 
گذاران، تطبيق س��اختار آن بانک با ضوابط و مقررات ذي ربط از اهم مواردي اس��ت که 

انتظار مي رود توسط مديران و کارکنان محترم آن بانک مورد توجه قرار گيرد. «

اقبال کم نظير سهامداران
 به سهام بانک پاسارگاد

فعاليت بانک قرض الحسنه مهرايران
 دائمي شد

حمايت غافلگيرانه بانک ملت 
از بچه هاي کافه داونتيسم

بانک ملت در واکنش به پخش آيتمي در برنامه 
زن��ده تلويزيوني تهران 20، کافه داونتيس��م، 
محل کار تعدادي از بچه هاي مبتلا به اوتيسم و 
سندرم داون، را مورد حمايت نقدي قرار داد.

ب��ه گ��زارش روزنامه تجارت ب��ه نقل از روابط 
عمومي بان��ک مل��ت، در پ��ي پخش آيتمي در 
برنامه زنده تلويزيوني تهران 20 از ش��بکه ۵ 

س��يما درباره کافه داونتيس��م که توس��ط تعدادي از پس��ران و دختران مبتلا به اوتيسم و 
سندرم داون اداره مي شود و بيان مشکلات مالي اين مجموعه از زبان موسس آن، مدير 
کل روابط عمومي اين بانک براساس دستور دکتر بيگدلي مديرعامل بانک ملت، روي 

خط برنامه آمد و از کمک نقدي بلاعوض به اين کسب و کار نيکوکارانه خبر داد.
علي اکبر صابريان در اين ارتباط تلفني با برنامه تهران 20 گفت: دکتر بيگدلي مديرعامل 
بانک ملت گزارش برنامه تهران 20 با حضور موس��س کافه داونتيس��م را مش��اهده و 
دستوري مبني بر کمک مالي به اين کسب و کار خلاقانه و خيرخواهانه صادر کردند. 
براساس اين گزارش، صابريان در اجابت درخواست مجري برنامه تهران 20، روز پس از 
پخش برنامه، با همراهي عوامل برنامه تلويزيوني در کافه داونتيسم حاضر شد و کمک 

نيکوکارانه مديرعامل و کارکنان بانک ملت را به مدير مجموعه اهدا کرد.

تجارت-استان خراسان رضوي:مديرعامل شرکت 
شهرک هاي صنعتي استان خراسان رضوي و مدير 
مخابرات منطقه اس��تان در ش��هرک صنعتي توس 
به بررس��ي مسائل حوزه ارتباطات و شبکه فيبرهاي 
ن��وري در ش��هرک ها و نواح��ي صنعتي پرداختند.به 
گزارش روابط عمومي شرکت شهرک هاي صنعتي 
استان خراسان رضوي، مسعود مهدي زاده مقدم، در 
بازدي��د از ف��از ۴ ش��هرک صنعتي توس که به همراه 

مدير مخابرات منطقه اس��تان انجام شد، اظهار کرد: 
تکميل و توس��عه متوازن زيرساخت هاي عمراني در 
شهرک ها و نواحي صنعتي، زمينه لازم را براي احداث 
و راه اندازي واحدهاي صنعتي و توليدي فراهم کرده 
و تأمين زيرس��اخت هاي مخابراتي نقش موثري در 
حضور س��رمايه گذاران صنعتي دارد.وي با اش��اره به 
مزيت ه��اي اتصال ش��هرک ها و نواحي صنعتي به 
شبکه فيبر نوري افزود: يکي از مهمترين اولويت هاي 

زيرس��اختي، ش��بکه فيبر نوري بوده زيرا واحدهاي 
صنعتي و توليدي به س��مت هوشمندسازي حرکت 
کرده و با اتصال به تکنولوژي هاي مخابراتي مي توانند 
خدمات مختلفي در بخش هاي ارتباطي خود ارائه کنند.

مه��دي زاده مق��دم ادامه داد: مخابرات منطقه توجه 
ويژه اي به ش��هرک ها و نواحي صنعتي اس��تان دارد و 
اميدوارم با تعامل بيش��تر با يکديگر در راس��تاي رفع 
مس��ائل صنعتگران در حوزه هاي ارتباطي گام هاي 

موث��ري برداريم و ش��اهد ارائ��ه خدمات مطلوب به 
صاحبان صنايع باشيم.وي بيان کرد: در حال حاضر 
۳۱ شهرک و ناحيه صنعتي داراي تلفن ثابت بوده و 
شهرک ها و نواحي صنعتي توس، تربت حيدريه ۱،تربت 
حيدريه2، کاويان،کاخک، قوچان۱،تايباد، سبزوار2 و 
مه ولات به شبکه فيبر نوري تجهيز هستند و ۵ شهرک 
تربت جام، باخرز، درگز ، قوچان2 و عطار و همچنين فاز 
۴ توس هم تاپايان سال تجهيز مي شوند.در ادامه علي 

کارگزار مدير مخابرات منطقه استان خراسان رضوي، 
گفت: بر اساس نيازسنجي هاي صورت گرفته نسبت به 
تامين زيرساخت هاي مخابراتي در شهرک ها و نواحي 
صنعتي همکاري و مساعدت لازم انجام مي شود.وي 
افزود: با توجه به محدوديت در تامين فيبر نوري، اجراي 
طرح فيبر نوري شهرک ها و نواحي صنعتي در سال 
حمايت از کالاي ايراني از اولويت هاي اصلي مخابرات 

استان بوده و با جديت دنبال خواهد شد.

دکتر صالح  آبادي مطرح کرد:

تامين نياز ارزي کشور با ارز صادرات غيرنفتي

مدير کل بيمه سلامت ايلام اعلام کرد

بيمه سلامت 320 ميليارد ريال به دانشگاه علوم پزشکي ايلام پرداخت کرد

تجارت-استان اصفهان:در ششمين گردهمايي 
بزرگ مسئولين دولت و مديران بنگاههاي برتر 
اقتص��ادي ايران در قالب جش��نوارۀ ملي حاتم 
دکتر رضا رحماني وزير صنعت، معدن و تجارت 
ب��ا اهداي ل��وح تقدير و تنديس از فولاد مبارکه 
بهعنوان ش��رکت حامي کالاي ايراني قدرداني 

کرد. به گزارش خبرنگار فولاد در اين گردهمايي 
ک��ه با حضور دکتر رض��ا رحماني وزير صنعت، 
معدن و تجارت، دکتر احمد تويسرکاني راوري 
رئيس سازمان ثبتاسناد و املاک کشور، عليرضا 
محجوب نمايندۀ مردم تهران در مجلس شوراي 
اس��لامي، بهروز نعمتي سخنگوي هيئترئيسۀ 

مجلس ش��وراي اس��لامي، جمعي از مديران، 
فعالان اقتصادي و اصحاب رس��انه، در س��الن 
همايش��هاي بينالمللي صداوس��يما برگزار شد، 
منوچه��ر نيکفر معاون تکنولوژي فولاد مبارکه 
به نمايندگي شرکت فولاد مبارکه اين لوح تقدير 

را دريافت کرد.

تجارت-استان خوزستان: -مانور استاني مقابله با شرايط 
اضطرار دريايي با هدف ايجاد هماهنگي بين ارگان ها 
و واحد هاي عملياتي حوزه دريايي اس��تان خوزستان 
براي مقابله با ش��رايط اضطراري در مجتمع بندري 
امام خميني)ره( برگزار شد.مديرکل بنادر و دريانوردي 
استان خوزستان و مدير منطقه ويژه اقتصادي بندرامام 

خميني)ره( ضمن اعلام اين خبر افزود: طي اين مانور 
که با مشارکت و هم افزايي صنايع همجوار و ارگان هاي 
دريايي فعال در حوزه دريايي استان خوزستان 2۳ دي 
ماه سال جاري برگزار شد، شرکت کنندگان روش ها و 
تمهيدات لازم به منظور مقابله با بحران هاي احتمالي و 
کاهش دامنه خسارت ناشي از آن را تمرين کردند.عادل 

دريس با اشاره به مشارکت ۱۵ فروند شناور از شناورهاي 
ملکي اين اداره کل به منظور ايفاي نقش هاي مختلف 
در مراحل متعدد اين مانور گفت: طي اين مانور که در 
محورهاي جداسازي اضطراري شناورها در زمان وقوع 
حوادث، مقابله با حريق در دريا، امداد و نجات نفرات در 

دريا صورت پذيرفت.

قدرداني وزير صنعت از فولاد مبارکه  شهرستان برگزاري مانور مقابله با شرايط اضطرار دريايي در خوزستان
www.tejaratonline.ir


